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SPRAWOZDANIE  

 

z działalności Wójta Gminy Zabrodzie w okresie międzysesyjnym. 

 

Sprawozdanie dotyczy okresu od dnia 20.10 - 17.11.2005 r. 

 

Okres sprawozdawczy to realizacja zadań wynikających z uchwał Rady Gminy 

oraz bieżąca działalność administracyjna a w szczególności: 

1. Przeprowadziliśmy II turę wyborów Prezydenckich. Frekwencja 

w gminie wyniosła ponad 48 %. Na stan uprawnionych do głosowania 4232 

wyborców - udział wzięło 2038 osób. Pan Lech Kaczyński otrzymał 1610 

głosów t j. prawie 80 % oddanych głosów. 

2. Zakończono budowę dróg powiatowych w Słopsku i Młynarzach. 

Nastąpił komisyjny odbiór inwestycji. Czekam więc na faktury poprzez Starostwo 

Powiatowe, które było głównym inwestorem zadań. 

3. Trwa budowa wodociągu w Słopsku. Zaawansowanie robót pozwala 

stwierdzić że termin zakończenia robót przez firmę PBH Z. Niziński będzie 

dotrzymany. W trakcie realizacji tej inwestycji wynikają różne problemy. Oprócz 

utrzymania przejezdności przekopanych ulic zauważamy wiele problemów 

związanych z budową przyłączy przez właścicieli nieruchomości. W szczególności 

chodzi o dość wysokie ceny ich wykonania. Jednak zachęcamy mieszkańców do 

zlecenia prac dla firmy PBH Z.Niziński oraz dla Pana Leszka Godlesia - 

konserwatora wodociągu gminnego. Ograniczenie wykonawców pozwoli na 

właściwy nadzór nad przebiegiem prac. 

4. Trwa procedura przetargowa na rozbudowę i modernizację oczyszczalni. Kilka dni 

temu udzieliliśmy odpowiedzi na złożone  protesty przez dwie firmy, które złożyły 

oferty po terminie. Mam nadzieję, że uda się nam zakończyć procedurę do końca 

listopada i podpisać umowę z wykonawcą. Najtańszą ofertą  jest oferta firmy PBH 

Z.Niziński. Planujemy że całkowity koszt inwestycji wyniesie 1.747.581 zł w tym 

dotacja z funduszy strukturalnych 1.287.987 zł. 

5. Przygotowaliśmy projekt budżetu gminy na 2006 rok. 

W dochodach budżetowych proponujemy emisję obligacji gminnych na kwotę 

1,3 min. zł  z przeznaczeniem na budowę dróg gminnych i chodników. Koszty 

emisji obligacji na okres 3 lat wynoszą około 140 tyś.zł. Proponuję by uchwałę 
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w tej sprawie Rada podjęła na następnej Sesji. 

6. Przeprowadziliśmy przetarg na zimowe utrzymanie dróg gminnych i powiatowych. 

Jedyną ofertę złożył Pan Dariusz Tolak z Niegowa. Oferta uzyskała akceptację 

Komisji przetargowej. Cena wykonanych prac będzie wyższa o około 10 % niż  

w poprzednim okresie zimowym 2004/2005. 

7. Przygotowaliśmy materiały na dzisiejszą sesję które przedłożyliśmy do 

zaopiniowania Stałym Komisjom Rady w dniu 14.11.2005 r. 

8. Podziękował za udział w obchodach Święta Niepodległości w dniu 11.11.2005r.  

. dla Dyrektorów Szkół, nauczycieli oraz dzieciom i młodzieży. 

 

 

Wójt Gminy  

Marek Gołaszewski 


